

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 302

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 302

1958

**I. Nos. 4351-4367
II. No. 549**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 21 May 1958 to 17 June 1958*

	<i>Page</i>
No. 4351. Union of Soviet Socialist Republics and Bulgaria:	
Convention regulating the citizenship of persons having dual citizenship. Signed at Sofia, on 12 December 1957.....	3
No. 4352. Union of Soviet Socialist Republics and Bulgaria:	
Consular Convention. Signed at Sofia, on 12 December 1957.....	21
No. 4353. Denmark and Pakistan:	
Agreement (with annex, Protocol and exchange of notes) relating to air services. Signed at Copenhagen, on 10 April 1958.....	53
No. 4354. Denmark and Federal Republic of Germany:	
Agreement (with exchange of notes) relating to air services. Signed at Bonn, on 29 January 1957.....	75
No. 4355. Afghanistan, Albania, Argentina, Australia, Austria, etc.:	
Protocol of 3 April 1958 amending the International Agreement on Olive Oil, 1956. Adopted at the second session of the United Nations Conference on Olive Oil held in Geneva from 31 March to 3 April 1958	121
No. 4356. Netherlands and Australia:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning exemption from duties on supplies of fuel, etc., for aircraft. Canberra, 29 November 1956	141
No. 4357. Italy and Egypt:	
Payments Agreement (with annex and exchange of letters). Signed at Cairo, on 6 July 1957.....	147

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 302

1958

**I. Nos 4351-4367
II. No 549**

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 21 mai 1958 au 17 juin 1958*

	<i>Pages</i>
N° 4351. Union des Républiques socialistes soviétiques et Bulgarie :	
Convention réglementant la nationalité des personnes ayant la double nationalité. Signée à Sofia, le 12 décembre 1957.....	3
N° 4352. Union des Républiques socialistes soviétiques et Bulgarie :	
Convention consulaire. Signée à Sofia, le 12 décembre 1957.....	21
N° 4353. Danemark et Pakistan :	
Accord (avec annexe, Protocole et échange de notes) relatif aux services aériens. Signé à Copenhague, le 10 avril 1958	53
N° 4354. Danemark et République fédérale d'Allemagne :	
Accord (avec échange de notes) relatif aux services aériens. Signé à Bonn, le 29 janvier 1957.....	75
N° 4355. Afghanistan, Albanie, Argentine, Australie, Autriche, etc. :	
Protocole du 3 avril 1958 modifiant l'Accord international de 1956 sur l'huile d'olive. Adopté à la seconde session de la Conférence des Nations Unies sur l'huile d'olive, tenue à Genève du 31 mars au 3 avril 1958..	121
N° 4356. Pays-Bas et Australie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'exemption des droits pour les approvisionnements de carburants et autres destinés aux aéronefs. Canberra, 29 novembre 1956.....	141
N° 4357. Italie et Égypte :	
Accord de paiement (avec annexe et échange de lettres). Signé au Caire, le 6 juillet 1957.....	147

	<i>Page</i>
No. 4358. Italy and Iran :	
Payments Agreement (with exchange of letters). Signed at Rome, on 29 January 1958	181
No. 4359. Italy and Spain :	
Agreement concerning the co-production of cinematograph films. Signed at Venice, on 5 September 1956;	
Exchange of notes constituting an agreement modifying the above-mentioned Agreement. Rome, 12 and 16 July 1957.....	195
No. 4360. Italy and France :	
Franco-Italian Protocol concerning Italian beet workers. Signed at Paris, on 1 August 1957.....	221
No. 4361. Italy and France :	
Franco-Italian Protocol (with annex and addendum) concerning Italian seasonal workers. Signed at Paris, on 19 September 1957.....	225
No. 4362. Italy and Romania :	
Payments Agreement (with annex and exchange of letters). Signed at Rome, on 28 January 1958.....	231
No. 4363. Netherlands and France :	
Agreement concerning reciprocal compensation for marine losses originating in the events of the 1939-1945 war. Signed at Paris, on 27 November 1953	245
No. 4364. Belgium :	
Declaration recognizing as compulsory the jurisdiction of the International Court of Justice, in conformity with Article 36, paragraph 2, of the Statute of the International Court of Justice. Brussels, 3 April 1958	251
No. 4365. United States of America and Israel :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act (with agreed minute and Memorandum of Understanding). Signed at Washington, on 7 No- vember 1957	255
No. 4366. United States of America and Cuba :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to guarantees of private investments. Havana, 4 February 1957	273

N° 4358. Italie et Iran :

Accord de paiement (avec échange de lettres). Signé à Rome, le 29 janvier 1958 181

N° 4359. Italie et Espagne :

Accord italo-espagnol de coproduction cinématographique. Signé à Venise, le 5 septembre 1956;

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné.
Rome, 12 et 16 juillet 1957..... 195

N° 4360. Italie et France :

Protocole franco-italien relatif aux ouvriers betteraviers italiens. Signé à Paris, le 1^{er} août 1957..... 221

N° 4361. Italie et France :

Protocole franco-italien (avec annexe et additif) relatif aux ouvriers saisonniers italiens. Signé à Paris, le 19 septembre 1957..... 225

N° 4362. Italie et Roumanie :

Accord de paiement (avec annexe et échange de lettres). Signé à Rome, le 28 janvier 1958 231

N° 4363. Pays-Bas et France :

Accord relatif à des indemnités réciproques concernant des dommages d'ordre maritime ayant leur origine dans des événements de la guerre de 1939-1945. Signé à Paris, le 27 novembre 1953..... 245

N° 4364. Belgique :

Déclaration reconnaissant comme obligatoire la juridiction de la Cour internationale de Justice, conformément au paragraphe 2 de l'Article 36 du Statut de la Cour internationale de Justice. Bruxelles, 3 avril 1958.. 251

N° 4365. États-Unis d'Amérique et Israël :

: Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole (avec procès-verbal approuvé et Mémorandum d'accord). Signé à Washington, le 7 novembre 1957 255

N° 4366. États-Unis d'Amérique et Cuba :

Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements privés. La Havane, 4 février 1957..... 273